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Proč tajemník o cloudech? 
•vize zvýšení bezpečnosti mimo 
prostředí úřadu 
•zajištění bezpečnosti především 
 
Sdílené služby a státní 
cloud….



Další důvod našeho zájmu 
o cloudy: 
 
proč si zbytečně přidělávat 
práci a starosti při plnění 
zákonných povinností



Jak si cloudové služby 
představuji: 

• jsou pro mě srozumitelné 
• vím, proč jsou výhodnější, než řešení 

vlastními zdroji 
• vím za co platím 
• mám jasně stanovené zákonné a 

bezpečnostní podmínky



Co mohu očekávat od státu? 

•národní strategie cloud comuptingu 
•kdy bude možno „státní cloud“ 
používat? 

Co do té doby? 
•prostě to zkusit



Již nyní můžeme využívat i 
komerční cloudové služby. 

Na co si dát pozor? 
•legislativa a bezpečnost 
•dostupnost (SLA) 
•nezavazovat se bez jasné existence 
strategie



Co jsme vyzkoušeli  
na Praze 13 

•zálohování dat s Využitím Microsoft 
Azure 

Výhody 

•cena 
•data máme v kopii i mimo budovu úřadu



Jaké další možnosti využití 
zvažujeme: 

• záložní datové centrum pro provoz 
kritických aplikací a systémů 

• data a systémy máme k dispozici, i 
když nám nastane výpadek provozu 
našeho datového centra



Co dále? 
•nic nám nebrání kdykoliv přejít k 
jinému poskytovateli cloudových 
služeb 

•např. i do budoucího státního cloudu




